

BILL NO. 20
PROJET DE LOI No. 20

ENTITLED: *An Act to Amend the New Brunswick Liquor Corporation Act*
TITRE: *Loi modifiant la Loi sur la Société des alcools du Nouveau-Brunswick*

Amend said Bill as follows:

Amendement à apporter au projet de loi :

Section 9 Article 9	Subsection Paragraphe	Paragraph Alinéa	Subparagraph Sous-alinéa	Line No. Ligne No.
------------------------	--------------------------	---------------------	-----------------------------	-----------------------

Strike out section 9 and substitute the following:

9 Section 25 of the Act is repealed and the following is substituted:

25(1) The Corporation shall, within five months after the end of its fiscal year, submit to the Minister of Finance, in the form that the Minister directs,

(a) an audited report of its business for that fiscal year, and

(b) an audited report of the business of each of its subsidiaries, if any, for that fiscal year.

25(2) The Minister of Finance shall lay the audited reports before the Legislative Assembly if it is in session or, if not, at the next ensuing session.

Biffer l'article 9 et le remplacer par ce qui suit :

9 L'article 25 de la Loi est abrogé et remplacé par ce qui suit :

25(1) Dans les cinq mois qui suivent la fin de son exercice financier, la Société présente au ministre des Finances, en la forme qu'il prescrit :

a) un rapport audité de ses activités commerciales durant cet exercice financier;

b) un rapport audité des activités commerciales de chacune de ses filiales, le cas échéant, durant cet exercice financier.

25(2) Le ministre des Finances dépose les rapports audités devant l'Assemblée législative si elle siège à ce moment-là, sinon, à la session suivante.

Moved by Hon. Ms. Rogers January 16, 2018.
Carried.
